
 

 

 

Zápis č. 3/2009 ze zasedání Správní rady VŠTE ze dne 9. 12. 2009 

 

 

 

Přítomni: 

 Ing. Ivan Loukota, JUDr. Luboš Průša, MUDr. Petr Pumpr, Ing. Ivana Popelová, Ing. Pavel 

Dlouhý 

 

Omluveni: 

Ing. Miroslav Dvořák, Ing. Vladimír Jandík, prof. PhDr. Petr Matějů, Ph.D. 

 

 

 

Na zasedání přítomno 55% navržených členů Správní rady (dále jen SR), tj. nadpoloviční 

počet členů z celkového počtu, bylo konstatováno, že zasedání je usnášeníschopné. 

 

 

 

 

Za VŠTE:  Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D. (pověřený výkonem funkce rektora VŠTE)

  

1. Zahájení zasedání Správní rady:  JUDr. Luboš Průša, předseda SR VŠTE 

 

2. Informace o činnosti VŠTE v roce 2009: Ing. Marek Vochozka, pověřený výkonem 

funkce rektora 

 

 

- Podána informace o podaném odvolání Ing.Bc.Miroslava Krejči na rozhodnutí 

MŠMT, týkající se žaloby na neplatnost zasedání AS VŠTE. MŠMT potvrdilo, že 

zasedání AS VŠTE bylo platné; 

- Předložen rozpočet (viz. příloha zápisu). 

- Na základě pověření AS  VŠTE ze dne 24. 3. 2009 byl po odvolání Ing. Krejči 

pověřen výkonem funkce rektora Ing. Marek Vochozka; 

- MŠMT udělila akreditaci novému studijnímu oboru Konstrukce staveb (v prezenční 

formě studia); 

- MŠMT udělila akreditaci studijnímu programu Ekonomika a management (v 

kombinované formě); 

- Prof. Váchal je statutárním zástupcem pověřeného rektora VŠTE; 

- V průběhu druhé poloviny roku 2009 došlo ke stabilizaci studijního oddělení VŠTE; 

- K 30. 4. 2010 byla uzavřena kolektivní smlouva mezi VŠTE a odborovou organizací. 

Došlo k personální stabilizaci kateder; 

- Vydána novela zákona o VŠ, v jejíž příloze se seznamem vysokých škol je již 

zahrnuta i naše vysoká škola; 

- Je podána správní žaloba  Bc. Miroslavem Krejčou proti jeho odvolání z funkce 

rektora VŠTE. 

- V současné době 1400 studentů (původně 520). Po jednáních s MŠMT zkonzultováno 

navýšení na 1750 normativních studentů; 



- K 31. 10. 2010 plánován počet studentů až na počet 3000 studentů.  Nárůst studentů se 

ze 2/3 bude týkat technických oborů, 1/3 oboru ekonomického; 

- Tvorba žádostí o akreditace nových studijních oborů: 

o Strojírenství,  

o Doprava a regionální rozvoj, 

o Geoinformatika a management; 

- Od března 2009 do dneška byl navýšen rozpočet neinvestičních prostředků a 

investičních finančních prostředků; 

- V roce 2009 došlo k nárůstu pracovníků školy z 60 na počet 99; 

- Podány informace ke smlouvě o předkupním právu jako právu věcnému uzavřené dne 

19. 10. 2009 mezi VŠTE a Jihočeským krajem. 

- Podány informace o uskutečněné konferenci pro odbornou veřejnost Defekty budov, 

která se konala 19. - 20. 11 2009 v hotelu Gomel; 

- Bude vytvořen nový dlouhodobý záměr VŠTE na další pětileté období (2010-2016). 

- Vedení školy se podílí na tvorbě dokumentu „Strategie VŠTE“. Tento dokument bude 

zaslán členům Správní rady po dokončení grafické stránky tohoto dokumentu; 

 

 

Usnesení č. U/1/2009/SR: 

Členové Správní rady VŠTE vzaly na vědomí informace o činnosti VŠTE, které jim podal 

pověřený rektor Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D. 

Hlasování členů: 

PRO: 5 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

 

3. Změna personálního obsazení tajemníka Ing. Strakové za Ing. Chmelovou 

 

Usnesení č. U/2/2009/SR: 

Členové Správní rady VŠTE vzaly na vědomí informace o změně personálního obsazení 

tajemníka správní rady Ing. Jarmily Strakové za Ing. Zdeňku Chmelovou 

Hlasování členů: 

PRO: 5 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

 

 

 

V Českých Budějovicích dne 9. 12.2009 

 

 

        

              JUDr. Luboš PRŮŠA, v.r. 

           předseda Správní rady VŠTE 

 

 

Zapsala: Ing. Zdeňka Chmelová 

tajemník SR VŠTE 

 


